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[Horn.] 
holmlufthavnsanlægget; derfor må de have 
tillid til og stole på, at vi mener noget med 
dette., 

Må jeg sluttelig sige, at heri ligger egent- 
lig. en stærk, opfordring til regeringen om at 
søge frem til så snart som muligt, at vi rent 
realistisk, får opstillet, hvad vi har penge til 
i de nærmeste år, og hvilke opgaver vi gerne 
vil have indfriet. Vi stilles her i folketinget 
over for dette, at vi må vælge, for vi kan 
ikke klare det hele på én gang. 

Jeg har gerne villet gøre disse personlige 
bemærkninger, fordi dette anlæg ligger mig 
meget på sinde og er af en størrelsesorden, 
som vi ikke normalt møder her i tinget. 

Aksel Larsen: Jeg tror ikke, det er nød- 
vendigt for mig at holde nogen længere tale 
ved denne lejlighed, tinget og offentligheden 
er fuldkommen klar over mine synspunkter. 

Jeg vil blot have, lov til at sige, at når det 
drejer sig om sådanne trafikanlæg som en 
virkelig brugbar storlufthavn i det nordiske 
område, der kun kan placeres på Saltholm, 
så behøver man ikke at blive forskrækket 
ved tanken om, hvad det koster. 

Det er ikke sådan, at dette er noget, som 
skal betales af skatteyderne. Jeg kan citere, 
hvad den svenske rigsdagsmand Cassèl en- 
gang måtte manudueere uforstående med- 
lemmer af Nordisk Råd i på et plenarmøde i 
Nordisk Råd. Man stillede spørgsmålet: 
hvem skal betale denne storlufthavn? Og 
han svarede ganske enkelt: det skal de, der 
flyver. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Lovforslaget . 
vedtpges enstemmigt med 122 stemmer; 3 
medlemmer .tilkendegav, at de hverken 
stemte for eller imod. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive til- 
stillet statsministeren. 

Den næste sag pä. dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om be7 
grænsning af refusion i henhold til lov om til- 
skud. ttl de offentlige veje. 

(Anden behandling af lovforslaget (hr. 14) 
findes i tidenden sp. 2387). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges med 78 stemmer mod 46. ' - 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive til- 
stillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov O1n æn" 
dring af lov om udenrigstjenesten. 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 56) 
findes i tidenden sp. 2396). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 126 stemmer. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive til- 
stillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Første behandling af forslag til lov om æn- 
dring af lov om arbeidsformidling og arbejds- 
løshédsforsikring. (Forhøielse af medlenisbi- 
draget). 

(Lovforslaget (nr. 85) findes i tillæg A. sp. 
1615, fremsættelsen i tidenden sp. 1676). 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Erling Dinesen: Lovforslaget om forhø- 
jelse af kontingentet til arbejdsløshedskas- 
serne er, synes jeg, faktisk noget af det mest 
urimelige, arbejdsministeren indtil nu har 
præsenteret os for. Samtidig er det et ekla- 
tant brud på forudsætningerne for arbejds- 
løshedskassernes tilslutning til den lovgiv- 
ning, der blev gennemført om arbejdsløs- 
hedsforsikring og om overgang af arbejds- 


